
  

Besluitenlijst presidium van 23 september 2021

Voorzitter: H. van Midden
Aanwezig: H. Emmen, C. Villée, C. Goossens, M. Yap, J. Wezenbeek, K. Verstraten, A. van Gestel, 

R. Breedveld, K. Suijkerbuijk-Ader, E. van der Star, S. Bozkurt 
Afwezig: A. Maas
Griffie: M. Jansen en R. Dam

1. Opening en mededelingen
De voorzitter heet de aanwezigen welkom. Een speciaal welkom voor de nieuwe griffier, Magda 
Jansen.

2. Vaststellen agenda
De agenda is vastgesteld.

3. Besluitenlijst 8 juli 2021
De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

4. Placering gemeenteraadsvergaderingen
Gekozen is voor optie A waarin de grote fracties achter elkaar zijn geplaceerd.
Naar aanleiding van dit onderwerp is besloten het oude spreekgestoelte te herstellen.

5. Aanbesteding raadsinformatiesysteem
Uit de Europese aanbesteding is GemeenteOplossingen als meest gunstige prijs/kwaliteit 
aanbieding gekomen. Het Presidium heeft hiervan kennisgenomen.

6. Invulling rekenkamer na 1 februari 2022
Een ruime meerderheid stemt in met het voorstel om in principe te kiezen voor een regionale 
rekenkamer met een beperkt aantal gemeenten. De griffier zal de mogelijkheden voor 
samenwerking met Bergen op Zoom en Etten-Leur te onderzoeken.
Benadrukt wordt dat een regionale rekenkamer meer dan tot nu toe het geval was, oog moet 
hebben voor de couleur locale. Ook wordt er aandacht gevraagd de rekenkamer nauwer te laten 
samenwerken met de Auditcommissie.

7. Draaiboek verkiezingen
Het draaiboek zal nog worden nagelopen op onjuiste data.
In het draaiboek is een discussieavond over inrichting van het (in)formatieproces opgenomen. 
Opgemerkt is dat afspraken over de verkiezingen geen status hebben.
Er is aandacht gevraag om in het inwerkprogramma veel aandacht te besteden aan het 
overdrachtsdocument met de oude raad.
Tevens is gevraagd later instromende raadsleden ook een inwerkprogramma aan te bieden.
Uitleg over de zoekfunctie in GO is een aandachtspunt in het inwerkprogramma.

Naar aanleiding van de agendapunt is gevraagd het Fractiehuis in ieder geval tot de zomer in 
gebruik te houden voor fracties, ondanks dat het nieuwe stadskantoor met fractiekamers 
gebruiksklaar is.

8. Functioneren raad, commissie, burgemeester en griffier (vast agendapunt)



a) Aantal woordvoerders per fractie per agendapunt
Voorgesteld wordt om in commissies per agendapunt maar één woordvoerder per 
fractie toe te staan. Hiermee wordt niet ingestemd.
Bekeken zal worden of het nodig is dit bij aanpassing van het RvO voor de commissie 
verduidelijkt kan worden.

b) Interrupties
Er wordt aandacht gevraagd voor interrupties die vaak te lang zijn en niet gaan over 
hetgeen zojuist is gezegd.

c) Functioneren griffie
Na de eerste vier weken van de nieuwe griffier valt het haar op dat de dienstverlening en 
commitment van de griffie bijna onbegrensd is. Zij vraagt aandacht voor het feit dat de 
schuld van zaken die niet goed verlopen nogal makkelijk bij de griffie wordt gelegd. 
Wanneer er iets niet goed loopt of niet bevalt, vraagt zij dit eerst met de griffier te 
bespreken.
Naar aanleiding hiervan wordt gezegd dat wanneer een grens wordt overschreden, dit 
aangegeven moet worden. Ook aan de reactietijd van de griffie (buiten werktijd) mogen 
grenzen worden gesteld.

Er wordt een griffieplan opgesteld waarin wordt afgesproken wat er van de griffie wordt 
verwacht en wat er verwacht kan worden. Het volgende presidium zal een update 
worden gegeven.

9. Rondvraag

a) Eindtijd raadsvergadering
Er zijn veel insprekers. Hierdoor start de raadsvergadering later en om 23.00 uur 
misschien nog niet afgerond. Blijft de eindtijd 23.00 uur?
In dat geval zal de vergadering worden geschorst. De eindtijd wordt gerespecteerd. 

b) Agenda presidium
Vraag of deze openbaar is.
De agenda is niet openbaar maar mag wel gedeeld worden met fractiegenomen. De 
besluitenlijst is na vaststelling wel openbaar.

c) Borrel na raadsvergadering
In verband met beeldvorming richting horeca is vooralsnog geen nazit.

d) Samenwerking Bergen op Zoom - Roosendaal
Op 12 oktober is een gezamenlijke bijeenkomst met als thema de Regionale Investerings 
Agenda (RIA). Verzoek aan de raad om hierbij aanwezig te zijn.

e) Vuurwerk in de wijken
Moet niet meer zo escaleren als vorig jaar. Weer een dergelijke situatie is niet uit te 
sluiten. Raadsleden zijn de ogen en oren in de wijk.

f) Sinterklaasintocht
Er is contact met de organisatie. Er wordt gesproken over wat wel en niet mogelijk is.

10. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering.
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